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§ 6  

Paviljonginhyrning på Bandhagens skola 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

uppföra en paviljong på Bandhagens skola till en uppskattad 

hyresgenererande projektkostnad om cirka 13,49 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

uppföra en paviljong på Bandhagens skola till en beräknad 

tillkommande årshyra om cirka 3,88 mnkr.  

3. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande att uppföra en paviljong på 

Bandhagens skola till en uppskattad hyresgenererande 

projektkostnad om cirka 13,49 mnkr och till en beräknad 

tillkommande första årshyra om cirka 3,88 mnkr. 

4. Utbildningsnämnden beslutar om omedelbar justering. 
 
Ärendet 

I och med en brist på elevplatser i området Bandhagen-

Högdalen under de kommande åren behövs en tillfällig lösning 

till dess att den nya skolan i Högdalen, med arbetsnamnet 

Hemsystern, står klar. Förvaltningen föreslår därför att en 

paviljong med kapacitet för 240 elever placeras på en bollplan 

intill Bandhagens skola. Verksamheten i paviljongen kommer 

att ingå i Bandhagens skolas organisation. Projektet innebär en 

hyresgenererande projektkostnad om cirka 13,49 mnkr och en 

beräknad tillkommande första årshyra om cirka 3,88 mnkr. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom avdelningen för ekonomi och styrning 

i samverkan med grundskoleavdelningen och personal på 

Bandhagens skola, fackligt huvudskyddsombud samt SISAB. 

 

Ärendet har behandlats i samverkan med den fackliga 

samverkansgruppen den 6 oktober 2020.  
 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

1. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

uppföra en paviljong på Bandhagens skola till en uppskattad 

hyresgenererande projektkostnad om cirka 13,49 mnkr. 

2. Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag att 

uppföra en paviljong på Bandhagens skola till en beräknad 

tillkommande årshyra om cirka 3,88 mnkr.  

3. Utbildningsnämnden begär hos kommunstyrelsens 

ekonomiutskott om godkännande att uppföra en paviljong på 

Bandhagens skola till en uppskattad hyresgenererande 

projektkostnad om cirka 13,49 mnkr och till en beräknad 

tillkommande första årshyra om cirka 3,88 mnkr. 

4. Utbildningsnämnden beslutar om omedelbar justering. 
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Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 

 
Särskilt uttalande 

Kadir Kasirga (S) m.fl. och Tina Kratz (V) m.fl. anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Enligt elevantalprognosen finns det ett underskott av elevplatser 

i området Bandhagen-Högdalen och det är därför bra att en 

temporär lösning kommer på plats till dess att den nya skolan är 

klar.  

 

Däremot är vi oroade över att platsen för den nya paviljongen 

som föreslås är fotbollsplanen som ligger intill vid Bandhagens 

skola. Paviljongen har ett tillfälligt bygglov på tio år och 

kommer att ta upp en del av fotbollsplanen yta. Den resterande 

ytan ska göras om till skolgård vilket är bra. Det är mycket 

viktigt att skolgården blir fullgod och stimulerar till lek och 

rörelse då det råder stor brist på ytor för lek och idrott i området. 

 

Det finns idag en stor brist på fotbollsplaner i området då 

ytterligare två fotbollsplaner kommer att byggas bort. 

Spontanidrotten är oerhört viktig för barnen och ungdomarna i 

området och principen om att ersätta idrottsytor när de byggs 

bort måste vidhållas – annars kommer möjligheterna till både 

fotboll och ishockey, bandy och konståkning på vintern vara 

mycket begränsade.  

 

Vi vet att avståndet till planer är viktigt och konsekvensen kan 

bli fler och mer stillasittande ungdomar. Barn som idrottar 

presterar bättre i skolan, har lättare att knyta nätverk i så väl 

ungdomen som i vuxenlivet samt lyckas bättre i arbetslivet och 

blir produktiva samhällsmedborgare.  

 

Den grönblå majoriteten måste ha ett helhetstänk när staden 

växer och vi förutsätter att förslag på ersättningsyta kommer att 

presenteras inom kort. 


